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De GMR van de HSN is de vertegenwoordiger van ouders en personeelsleden voor alle bij de HSN aangesloten 
scholen. De GMR bestaat uit 12 leden. Alle aangesloten scholen bij de HSN hebben een afvaardiging in de GMR. 
Deze bestaat uit 1 ouder en 1 personeelslid per school. De voorzitter van de GMR is: Christine Westeneng (tot en 
met juni 2021) en Roxenne van Veluw (vanaf juli 2021). 
 
We willen u graag laten weten wat we dit jaar in de GMR hebben besproken. We zijn 6 keer bij elkaar geweest en 
hebben 2 keer met het toezichthoudend bestuur gesproken. De meeste vergaderingen waren via Microsoft 
Teams. We zijn slechts 1 keer fysiek bij elkaar geweest op het hoofdkantoor van de HSN. We hebben de financiële 
begrotingen, het financieel jaarverslag, bestuur formatieplan, het strategisch beleidsplan en het management 
contract besproken. Dit zijn vaste onderdelen in de agenda en komen elk jaar terug. Elke vergadering hebben we 
een corona update gehad met vanaf juni de plannen voor de inzet van de NPO-gelden. Daarnaast hebben we 
verschillende onderwerpen behandeld. We hebben de AVG documenten doorgenomen en goed gekeurd. Het 
plan van aanpak naar aanleiding van de RI & E is besproken. Ook hebben we de ouderparticipatie binnen de HSN 
besproken. Er is aandacht geweest voor het generatie gerelateerd ziekte verzuim. Verder hebben we een aantal 
protocollen besproken:  
 
- Calamiteiten,  
- Crisismanagement,  
- Meldcode huiselijk geweld en kindermishandeling,  
- Klachten en misstanden,  
- Agressie protocol,  
- Seksuele ontwikkelingen grensoverschrijdend gedrag,  
- Medicijn verstrekking en medische handelingen.  
 
We hebben het beleidsstuk ouderbijdrage besproken. Er is een stuurgroep op gericht die de procesgang bewaakt 
en met ideeën komt hoe binnen de HSN te werken aan gezondheid. In mei hebben we afscheid genomen van 
onze voorzitter Christine Westeneng. Onze nieuwe voorzitter is Roxenne van Veluw. We kijken terug op een goed 
vergaderjaar waarin we met elkaar veel onderwerpen hebben behandeld. 
 
  
Roxenne van Veluw, voorzitter                                                          Ellen Morren, secretaris 


